
Zápisnica 
 
Z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec konaného dňa 27.03. 2019 ( streda ) 

so začiatkom o 16.30 hodine v kancelárii starostu obce Lipovec na Obecnom úrade Lipovec.  
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––-  
 
Prítomní:    podľa prezenčnej listiny ( príloha č. 2 tejto zápisnice ) 
 

1. Otvorenie  
 
Rokovanie 5. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva  Lipovec  bolo  zvolané v súlade s ust. § 13 ods. 4 
písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  o obecnom  zriadení v znení neskorších predpisov pozvánkou 
starostu obce p. PhDr. Jozefa Madu ( príloha č. 1 tejto zápisnice ), ktorý rokovanie otvoril a viedol.   Privítal 
prítomných poslancov a ostatných zúčastnených. Uviedol, že na rokovaní je z celkového počtu 7 
poslancov prítomných 7poslancov.  Ďalej skonštatoval, že v zmysle ust. § 12 ods. 7 zák. č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v platnom znení je obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné a vyhlásil rokovanie 5. 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva za otvorené.     
 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľa zápisnice a zapisovateľa  
 
Starosta obce predložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto zložení:  
Predseda návrhovej komisie p. Ing. Ján Hájka, členovia návrhovej komisie p. Ing. Dana Petrášková a p. 
Ján Šimek.                 
Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci dal 
o návrhu hlasovať.  
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov 7/4 kvórum:    
 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, Ing. 
Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena Dibalová, p. 
Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
Návrh bol prijatý.  
Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  
 
Uznesenie č. 40/2019 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec 
Volí          
 
Návrhovú komisiu v zložení:  predseda: p. Ing. Ján Hájka 
                                               členovia: Ing. Dana Petrášková, a p. Ján Šimek 
 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil p. Mgr. Alenu Dibalovú a p. Danicu Dedikovú, za 
zapisovateľku bola určená p. Beáta Belicová, zamestnanec obce. 
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3. Návrh programu rokovania  
 
Starosta obce predložil na prerokovanie návrh programu rokovania, ktorý bol v zákonom stanovenej 
lehote zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce, v tomto znení:  
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Návrh programu rokovania 
4. Kontrola uznesení 
5. Správa o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2018 
6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2018 
7. Prerokovanie Rámcovej zmluvy o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce, s firmou 

Brantner Fatra, s.r.o., ku Zmluve o poskytovaní služieb č. Z20197484_Z na roky 2019-2023 
8. Informácia o stave žiadostí o dotácie a žiadosti o NFP k pripravovaným projektom 
9. Príprava kultúrno spoločenských akcií v druhom štvrťroku 2019 
10. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 

Žiadosť o súhlasné stanovisko na umiestnenie stávkovej hry/stávkovej kancelárie firmy 
DOXXbet 

11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Záver 

 
Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci dal 
o predloženom návrhu programu zasadnutia hlasovať.   
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:   prítomnosť poslancov 7/4 /kvórum:      
 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, Ing. 
Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena Dibalová, p. 
Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
Návrh bol prijatý. 
Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  
 
Uznesenie č. 41/2019 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec 
Schvaľuje 
 
Program rokovania 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec konaného dňa 27.03.2019.  
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4. Kontrola uznesení  
 
Uznesenia prijaté na rokovaní 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konanom dňa 6.2.2019 prečítal 
starosta obce PhDr. Jozef Mada. Overovatelia zápisnice  p. Ing. Dana Petrášková a p. Ján Šimek 
konštatovali, že zápisnicu overili a previedli kontrolu plnenia uznesení. Zápisnica bola overená bez 
pripomienok, prijaté uznesenia boli skontrolované rovnako bez pripomienok. 

 
 

5. Správa o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2018 
 

Starosta obce vyzval prítomných poslancov, či nemajú k predloženému materiálu nejaké doplňujúce 
informácie alebo pripomienky, nakoľko tento materiál mali poslanci k dispozícii v dostatočnom časovom 
predstihu pred rokovaním zastupiteľstva. 
 
Starosta otvoril rozpravu, prítomní poslanci nemali doplňujúce otázky ani pripomienky.  
 
Uznesenie č. 42/2019 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra obce za II. 
polrok 2018. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov 7/4 kvórum 
 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, 
Ing. Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
 
 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2018 
 

Starosta obce vyzval prítomných poslancov , či nemajú k predloženému materiálu nejaké doplňujúce 
informácie alebo pripomienky, nakoľko tento materiál mali poslanci k dispozícii v dostatočnom časovom 
predstihu pred rokovaním zastupiteľstva  

Starosta otvoril rozpravu , prítomní poslanci nemali doplňujúce otázky ani pripomienky.  

Uznesenie č. 43/2019 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra obce za rok 
2018 
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Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov 7/4 kvórum 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, Ing. Ján 
Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena Dibalová, p. Ján Šimek, 
p. Paulína Brachňáková 

 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 

 

 
7. Prerokovanie Rámcovej zmluvy o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce, 

s firmou Brantner Fatra, s.r.o., ku Zmluve o poskytovaní služieb č. Z20197484_Zna roky 
2019-2023 

 
Starosta obce oboznámil poslancov o skončení platnosti pôvodnej zmluvy na dodávateľa služieb 
spojených s nakladaním s komunálnym odpadom na území obce Lipovec. Platnosť zmluvy končila 
v mesiaci marec 2019. Vzhľadom k povinnostiam obce vyplývajúcim zo zákona č. 79/2015 o odpadoch 
mať uzatvorenú zmluvu o nakladaní s komunálnymi odpadmi bola cestou EKS vyhlásená súťaž na 
dodávateľa tejto služby. Výsledok súťaže bol, že dodávateľom služby sa stala firma Brantner Fatra, s.r.o., 
s ktorou bola podpísaná zmluva. Starosta obce informoval poslancov o jednotlivých bodoch Zmluvy 
s firmou Brantner Fatra, s.r.o. o poskytovaní služieb č. Z20197484 _Z na roky 2019-2023.  
V rámci rozpravy o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce , starosta informoval o postupnom 
zvyšovaní poplatkov za uloženie komunálneho odpadu v zberových spoločnostiach na nasledujúce roky, 
s čím súvisí aj povinnosť obce narábať jednotlivými druhmi zložiek komunálneho odpadu. Z toho vyplýva, 
zvýšenie percenta vyseparovaných zložiek odpadu, ako je papier, sklo, plasty, biologicky rozložiteľný 
odpad, ktoré má za následok výšku poplatku platenú zberovej spoločnosti. V tejto súvislosti budú 
opätovne zavedené kontajnery na biologicky rozložiteľný odpad ako aj vykonávané opatrenia podľa 
návrhu poslancov, a to: zber papiera na určenom mieste mimo 1100l nádob umiestnených v obci. Aj 
takéto čiastkové opatrenia môžu ovplyvniť percentuálny podiel vyseparovaného odpadu zo zmesového 
komunálneho odpadu a následné zníženie poplatku za uloženie na skládke.  
 
 
Starosta otvoril rozpravu, prítomní poslanci nemali doplňujúce otázky ani pripomienky.  
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Uznesenie č. 44/2019 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rámcovú zmluvu o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území 
obce Lipovec, uzavretú s firmou Brantner Fatra, s.r.o. ku zmluve o poskytovaní služieb č. Z20197484_Z 
na roky 2019-2023 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov 7/4 kvórum 
 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, 
Ing. Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
 

 
 

8. Informácia o stave žiadostí o dotácie a žiadosti o NFP k pripravovaným projektom 
 
K bodu 8 podal starosta obce informáciu o stave žiadostí o dotácií a žiadosti o NFP k pripravovaným 
projektom 
Starosta informoval o :  
- Zastavení konania k žiadosti o nenávratný finančný príspevok  z programu 7.4 z európskych 
štrukturálnych a investičných fondov na projekt Športový areál v obci Lipovec- Multifunkčné ihrisko, 
ktoré bolo obci doručené z Poľnohospodárskej platobnej agentúry, s konečným rozhodnutím bez 
možnosti opravných prostriedkov.  
- o stave podanej žiadosti z programu 7.4 z európskych štrukturálnych a investičných fondov na projekt, 
o ktorom ešte nebolo rozhodnuté Vybudovanie kamerového systému v obci Lipovec 
- Podaní žiadosti o dotáciu na vybudovanie Viacúčelového športového ihriska, na Úrad vlády SR, 
ktorú obec podala dňa 6.3.2019, ako náhradu za neschválený projekt vybudovania Multifunkčného 
ihriska z programu 7.4.  
- Projekt Požiarna zbrojnica I. etapa - Lipovec na ktorú bola na základe žiadosti obce pridelená dotácia 
z Ministerstva vnútra SR vo výške 28 471,22 Eur  a podpísaní zmluvy o dielo s firmou MM Trade Sk 
s.r.o., ktorá vzišla z druhého verejného obstarávania na tento projekt, nakoľko víťaz verejného 
obstarávania v prvom kole od zmluvy odstúpil. Podľa zmluvy o dielo je termín ukončenia stavby 
20.5.2019. 
-  stav prác na diele Toalety Požiarna zbrojnica , ktoré sú realizované firmou REBUILD s.r.o,, kde 
práce by mali byť ukončené v prvej polovici mesiaca apríl 2019,. 
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9. Príprava kultúrno spoločenských akcií v druhom štvrťroku 2019 

 
Poslankyňa a predsedníčka kultúrnej komisie Ing. Dana Petrášková predložila poslancom OZ 
Harmonogram kultúrno-športových aktivít pripravovaných na druhý štvrťrok 2019, a oboznámila 
prítomných so stavom prípravy na najbližšiu akciu konanú v spolupráci s obcou a to veľkonočné trhy, 
ktoré sa majú uskutočniť dňa 13.4.2019. 
 
Harmonogram Kultúrno-športových aktivít je prílohou č. 4 tejto zápisnice. 
 
 
 

10. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 
Žiadosť o súhlasné stanovisko na umiestnenie stávkovej hry/stávkovej kancelárie firmy 
DOXXbet 
 
 

- starosta  obce oboznámil s podanou žiadosťou firmy DOXbet na umiestnenie hracieho terminálu do 
pohostinstva Kopačka, ako aj s novou právnou úpravou zákonom č. 30/2019 o hazardných hrách a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorý nadobudol účinnosť od 1.3.2019, kde je možné hazardné 
hry prevádzkovať len v herni alebo kasíne. Teda žiadosť je už nerealizovateľná z dôvodov zmeny 
zákona o prevádzke .  
- ďalej starosta oboznámil poslancov s pokračovaním konania o prevod majetku obce z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa žiadateľa Milana Baláža na ktoré bolo prijaté uznesenie obecného 
zastupiteľstva č. 56/2018. Tiež oboznámil prítomných s tým, že nasledujúci deň bude pripravená zmluva 
na prevod majetku u notárky. 

 
 
  

11. Rôzne 
 

V tomto bode starosta otvoril rozpravu kde do rozpravy sa prihlásili:  
 

Poslankyňa JUDr. et Mgr. Katarína Chrenová  
predniesla pripomienky k nasledovným bodom:  
 

- správa cintorína – zintenzívniť činnosť správy cintorína, poriadok, upozornenie správcu cintorína 
na riadny výkon jeho povinností 
- upozorniť občanov na vynášanie smetí do cintorína, vyrobiť tabuľku o zákaze sypať domový 
odpad.  
- TJ IDOP Lipovec, nebola pozvánka na schôdzu, keď začínali sezónu , zdokumentovať činnosť 
tak, aby bola do športu zapojená aj mládež a deti.   
 

Poslanec Ján Šimek   
- tlmočil pripomienku  pani Pavlovičovej,  ul. Hrabiny, na parkovanie vozidiel  na ul. Hrabiny pri 
MŠ, - reakcia starostu – dopravné značenie je pripravované v rámci celkovej obnovy dopravného 
značenia v obci Lipovec, v prvej polovici roku 2019, do čoho je zapojené aj dopravné značenie 
pri MŠ 
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- p. Šimek sa ponúkol, že sa bude spolupodieľať na príprave priestorov pre zber papiera pod 
Gazdovskou krčmou 
 

Poslankyňa Ing. Dana Petrášková  
  

- vzhľadom k predchádzajúcemu bodu, navrhuje začať prípravu na vybudovanie parkoviska v 
areáli MŠ,  
Starosta informoval že bude potrebné začať vysporiadanie pozemkov na ktorých je MŠ nakoľko 
tieto sú vedené v katastri nehnuteľností  stále na Slovenský pozemkový fond, podá žiadosť na 
vysporiadanie pozemku tak, ako boli vysporiadané aj ostatné pozemky z SPZ do 100% 
vlastníctva obce 
- navrhuje poplatok v materskej škole vyberaný v sume 5 eur/mesiac ako školné, po prieskume 
v okolitých obciach  je v priemere 14 eur, teda od budúceho školského roku je potrebné  zdvihnúť 
aspoň na 10-14 eur.  
- poskytnúť podrobnejší rozpočet pre poslancov, v širšej štruktúre, ako je zverejnený  
- predniesla niektoré podnety, ktoré boli preberané na školskej rade , nakoľko je predsedníčkou 
školskej rady pri MŠ v Lipovci 
- navrhuje využiť priestory pod Gazdovskou krčmou na zber papiera od občanov , ktorý nie je 
likvidovaný v 1100l nádobách (kartón a veľkoobjemový papier) 
 

Poslankyňa p. Danica Dedíková   
 
- špinavá voda , piesok, k tomu sa pripojila aj poslankyňa JUDr. et. Mgr. Chrenová, aj viacerí 
poslanci, že kvalita vody značne poklesla.  
Starosta informoval, že na obec boli vznesené viaceré pripomienky od občanov z viacerých častí 
obce Lipovec, a to p. Babča na ul. Pod kanálom, p. Vlčeka z ul. Hoskornej, Bodiša, Chrenovej na 
ul. Partizánskej a mnohých ďalších.  
Tieto pripomienky ihneď riešil reklamáciou na Turčianskej vodárenskej spoločnosti, ktorá 
vykonávala čiastkové opatrenia – odkalenie hlavných vodovodných potrubí.  Pri vznesení 
námietky na kvalitu vody na spoločnom sedení s generálnym riaditeľom TURVODU MVDr. 
Zábronským, ktorá sa konala v polovici marca 2019,  starosta upozornil na množiace sa sťažnosti 
na kvalitu vody, ale zo strany dodávateľa bolo vznesené ubezpečenie, že voda je kontrolovaná 
a nezávadná, teda spĺňa všetky kvalitatívne požiadavky. Tiež pri vznesení pripomienky na kvalitu 
vody u vedúceho úseku bolo  vysvetlené, že sa jedná o vodu, ktorá je dodávaná zo studne pri 
vjazde do obce Lipovec pri štrkopieskoch, a ktorou je zásobovaná aj časť Vrútok a Karvaša 
Bláhovca a obsahuje viac minerálov.  
- vzniesla pripomienku, že na valné zhromaždenie komposesorátu nebola pozvaná pozvánkou 
obec ako člen, ako aj na výplatu dividend z ročného zisku.   
- tiež bola vznesená pripomienka, že nebola realizovaná náhradná výsadba, ktorou bol 
komposesorát p.s. zaviazaný v rámci konania o výrub stromov ešte pri vydávaní  povolenia na 
stavbu ciest a inžinierskych sietí.   
-  vyzvala, aby poslanci sa spolupodieľali na akciách ktoré sa uskutočňujú v obci aj pri organizácii 
obcou.   
- vzniesla návrh, že by sa malo obecné zastupiteľstvo zaoberať poplatkami, ktoré sú vyberané 
za prenájom hrobových miest na miestnom cintoríne, ktoré bolo schválené predchádzajúcim 
obecným zastupiteľstvom v roku 2016 a možnosťou ich zmeny na dlhšie obdobie uzavretia 
zmluvy, napr. z 5 na 10 rokov.  
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K tomuto bodu starosta oboznámil poslancov, s uzatváranými zmluvami na nájom hrobových 
miest, ktoré sa intenzívne uzatvárali pri revízii nájomných zmlúv a platenia poplatkov v roku 2018, 
kedy cca s 60% nájomníkov boli uzatvárané nové nájomné zmluvy , tieto boli uhradené a sú 
platné do roku 2023. V tomto prípade by museli byť všetky nájomné zmluvy, revidované a 
opätovne uzatvárané, čo by vytvorilo nepomer a znevýhodnenie medzi platnými a novými 
zmluvami a poplatkami. Z toho dôvodu navrhuje, aby bol podaný poslanecký návrh a zaoberalo 
sa tým obecné zastupiteľstvo, ktoré rozhoduje o majetku a poplatkoch v obci, ale už pri 
uzatváraní nových zmlúv po skončení ich platnosti.  
 
 
 

12. Diskusia 
 

  
Predsedajúci otvoril diskusiu. 
 
 
 
Starosta vyzval prítomných  k diskusii, ale nakoľko sa príspevky prebrali v predchádzajúcom bode, už 
nebolo potrebné diskutovať.  
 
  
 

13. Záver 
 
Predseda návrhovej komisie poslanec p. Ing. Ján Hájka zrekapituloval uznesenia prijaté na 5. rokovaní 
Obecného zastupiteľstva. Následne p. starosta poďakoval všetkým za účasť a rokovanie Obecného 
zastupiteľstva ukončil o 21.00 hodine.  
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Alena Dibalová ––––––––––––––––––- 
 
         

p. Danica Dedíková ___________________ 
 
 
  

 
 

___________________ 
PhDr. Jozef Mada 

starosta obce 
 
   
 
Zapísala:  Beáta Belicová     ___________________ 
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Uznesenia 
 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec konaného dňa 27.3.2019 ( streda ) 
so začiatkom o 16.30 hodine v kancelárii starostu obce na Obecnom úrade Lipovec. 

 
Uznesenie č. 40/2019 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec 
Volí          
 
Návrhovú komisiu v zložení:  predseda p. Ing. Ján Hájka 
                                               členovia Ing. Dana Petrášková, a p. Ján Šimek.    
Za overovateľov zápisnice p. starosta určil: Mgr. Alenu Dibalovú a p. Danicu Dedíkovú 
Zapisovateľ: Beáta Belicová 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov/kvórum: 7/4   

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, 
Ing. Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
 
         –––––––––––––––––––––– 
               PhDr. Jozef Mada 
                 starosta obce  
Uznesenie č. 41/2019 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec  
Schvaľuje  
 
Program 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec, konaného dňa 27.3.2019 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov/kvórum: 7/4   

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, 
Ing. Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

  
 

     –––––––––––––––––––––– 
           PhDr. Jozef Mada 
                  starosta obce  



Uznesenie č. 42/2019 
 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec 
Berie na vedomie  
 
Správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2018 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov/kvórum: 7/4   

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, 
Ing. Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
 
              –––––––––––––––––––––– 
           PhDr. Jozef Mada 
                  starosta obce 
 
 
Uznesenie č. 43/2019 
 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec 
Berie na vedomie  
 
Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2018 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov/kvórum: 7/4   

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, 
Ing. Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
 

–––––––––––––––––––––– 
PhDr. Jozef Mada 

starosta obce 
  
 
 
 



 
Uznesenie č. 44/2019 
 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec 
Berie na vedomie 
 
Rámcovú zmluvu o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce, s firmou Brantner Fatra, s.r.o., ku 
Zmluve o poskytovaní služieb č. Z20197484_Z na roky 2019-2023 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov/kvórum: 7/4   

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  7 JUDr. Et Mgr. Katarína Chrenová, p. Danica Dedíková, 
Ing. Ján Hájka, Ing. Dana Petrášková, Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ján Šimek, p. Paulína Brachňáková 
 
 

proti  0  

zdržal sa hlasovania  0  

nehlasoval 0  

 
 
              –––––––––––––––––––––– 
           PhDr. Jozef Mada 
                      starosta obce 
 
 
 
Predseda návrhovej komisie: 
 
 
  –––––––––––––––––––––– 
         Ing. Ján Hájka             


